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Skrivelse
I samband med att nämnden först beslutade om nedläggningen av Hässelgården och nu 
överlåtelsen av inventarier och andra immateriella värden har det uppkommit en rad 
frågetecken. 

Vi vill därför gärna ha svar på följande frågor:

Har förvaltningen fört en dialog med Nordlandia Cosmo AB om intresset att driva 
verksamheten vidare inom ramen för LOV istället för LOU redan innan beslutet om 
nedläggning fattades i stadsdelsnämnden? 

- Om varit fallet, var det på initiativ från bolaget, förvaltningen eller nämndens 
majoritet, och hur den dialogen i så fall påverkat förvaltningens förslag att avveckla 
vård- och omsorgsboendet?

Varför tror förvaltningen att det finns ett intresse att driva verksamheten i privat regi om 
behovet av platserna inte bedöms finnas?

Värdet 100 000 kronor för de immateriella värdena låter osedvanligt lågt, med tanke inte 
minst på tidigare domar i Regeringsrätten om värdet av avknoppad hemtjänst 

- Är värdet satt för att det ska finnas incitament för Nordlandia ska ta över? 
- Har förvaltningen övervägt att ta in ytterligare en oberoende värderare för att få en 

second opinion,  med tanke på att inte ge enskild näringsidkare otillåtet statsstöd?


